



Sektionen för Informations- och Nanoteknik

TraditionsMEsterIT

Kistagången 14,

164 40 Kista

insektionen.se

**Mästarråd #9**

**2020-08-15, Kl. 12.00, Sal 000**



## 1. Formalia

### 1.1. Mötets öppnande

Vice TraditionsMästaren Artur Amcoff förklarar mötet öppnat 12:39.

### 1.2. Mötets behöriga utlysande

Mötet betraktas behörigt utlyst.

### 1.3. Val av mötesordförande

valdes till mötesordförande.

### 1.4. Val av mötessekreterare

valdes till sekreterare.

### 1.5. Anmälda förhinder

Inga anmälda förhinder.

### 1.6. Närvarande

Artur Amcoff, Amanda Baza, Alexander Astély och Jonathan Randleff.

### 1.7. Adjungeringar

Punkten utgår.

### 1.8. Föregående protokoll

Finns på TMEIT:s webbsida.

### 1.9. Fastställande av föredragslista

Föredragslistan fastställs.

## 2. Rapporter - Reports

### 2.1. TraditionsMästare

Punkten utgår.

### 2.2. Vice TraditionsMästare

Fadder på mottagningen. Administration och mailfrågor.

**2.3. PubMästare**

Tagit över rollen som TMux. Representerat tmeit på saffarajen.

**2.4. SkattMästare**

Kollat över budgeten med anledning av corona.

**2.5. SkriptMästare**

Representerat tmeit på saffarajen.

**3. Inkomna motioner och Interpellationer**

Inga inkomna motioner eller interpellationer.

**4. Förslag på propositioner**

Inga propositioner.

**5. Beslut**

**5.1. Entlediganden**

Punkten utgår

**5.2. Tillförordnanden**

Punkten utgår

**6. Diskussionsfrågor**

**6.1. TM**

TM har delgett TMEIT styrelsen att han önskar entledigas från sin roll som nämndordförande. Inväntar beslut från sektionen.

**6.2. Uppföljning av event**

**6.2.1. Öråd**

Få deltagare men beslutsmässigt.

**6.2.2. Sprikenprovning**

Gick bra, eventet uppskattades, vi har nya spiken. Börja serveras efter mottagningen.

**6.2.3. Mottagningen**

Många intresseanmälda, ca 98 st.

**6.3. Kommande event**

**6.3.1. Redacted**

**6.3.2. Prao möte**

Ena mötet hålls 4:e september. Andra planeras.

**6.3.3. INternfest**

Workshop för internfest ska planeras in.

**6.3.4. KMR sittningen**

Blir ingen Japanese Gameshow det här året, kanske går att skjuta upp det till vårterminen.

**6.4. Beställning av märken**

**6.4.1. Nya spiken**

Nya spiken märket är vald och ska beställas. Märken ges med den nya spiken när den börjar serveras.

**6.4.2. Ovvegasquen**

Märket kommer designas och beställas.

**6.5. STAD**

Vi skickar Anna, Kocin, Mattias till STAD utbildningen.

**7. Övriga frågor**

Punkten utgår.

**8. Kommande händelser**

Punkten utgår

**9. Mötets avslutande**

Mötesordförande Artur Amcoff förklarar mötet avslutat 14:06.

---

Artur Amcoff  
Mötesordförande  
Chairman of the Meeting

---

Amanda Baza  
Mötessekreterare  
Secretary of the Meeting